

If you're unable to view the following press release please visit the [Web Version](#).



FOR IMMEDIATE RELEASE

POLARIS MUSIC PRIZE ANNOUNCES CBCMUSIC.CA AS THE 2015 TITLE SPONSOR OF THE POLARIS MUSIC PRIZE GALA

Toronto, ON – Wednesday, September 16, 2015 – The Polaris Music Prize today announced that **CBCMusic.ca** will be the title sponsor of this year's Gala, taking place **September 21st** at **The Carlu** in **Toronto**. Hosted by **Fred Penner** with backstage coverage by **Laurie Brown** (host of CBC Radio Two's *The Signal*) and **Melissa Hetu** (Host / Producer of TFO's *BRBR*), **CBCMusic.ca** will be streaming the event live via CBCMusic.ca/Polaris at **7:50 p.m. ET (9:20 NT)**. Confirmed performers include **Alvvays**, **Braids**, **Jennifer Castle**, **Tobias Jesso Jr.**, **Buffy Sainte-Marie** and **Viet Cong**. Available now, at **CBCMusic.ca** is a limited edition music stream titled [Polaris Picks](#) that will feature all of the top 10 contenders from the past 10 years, in addition to more exclusive content.

Highlights from the show will be broadcast on **CBC Radio Two's *Canada Live*** on **Monday, September 28** at **7 p.m. (7:30 NT)**, on **CBC Radio One** on **Friday, October 2** at **2 p.m. (2:30 NT)** and

again on CBCMusic.ca's **Backstage Pass** on **Friday, October 9** at **12 a.m. (12:30 NT)**.

"Given our shared mission to honour and expose the best in Canadian music, this partnership is a natural and logical progression for the prize," said Steve Jordan, Founder and Executive Director of the Prize.

"CBCMusic.ca was created to connect music fans to Canadian artists," said Mark Steinmetz, Senior Director, Music at CBC/Radio-Canada. *"Partnering with the Polaris Prize will strengthen this bond and help to further expose audiences to the amazing talent making music across our country."*

The eligibility period for the 2015 Polaris Music Prize runs from June 1, 2014 to May 31, 2015. An independent jury of 196 music journalists, broadcasters, and music bloggers from across Canada determines the Long List and Short List. Eleven people are selected from the larger jury pool to serve on the Grand Jury and will convene the night of the Gala to select the Polaris Music Prize winner.

The Polaris Music Prize will award \$50,000 to the artist who creates the Canadian Album of the Year. Courtesy of Slaight Music, each of the nine other short-listed artists will receive \$3,000. Judged solely on artistic merit, without consideration of genre or record sales, the prize's past winners have included Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007), and Final Fantasy / Owen Pallett (2006).

We acknowledge the financial support of the Government of Canada through the Department of Canadian Heritage (Canada Music Fund) and of Canada's Private Radio Broadcasters.

About the Polaris Music Prize

Polaris Music Prize, produced in association with Blue Ant Media, is a not-for-profit organization that annually honours, celebrates and rewards creativity and diversity in Canadian recorded music. Polaris Music Prize recognizes and then markets the albums of the highest artistic integrity, without regard for musical genre, professional affiliation or sales history, as judged by a panel of selected music critics. Polarismusicprize.ca

Follow us on:

Twitter: [@polarismusicprize](https://twitter.com/polarismusicprize)

Facebook: facebook.com/polarismusicprize

Youtube: youtube.com/polarismusicprize

Instagram: [@polarismusicprize](https://instagram.com/polarismusicprize)

About CBCMusic.ca

CBCMusic.ca is Canada's free digital music service connecting Canadians with the very best in Canadian and international music, concerts and features. Simple and easy to navigate, CBCMusic.ca gives music fans access to 50 Web radio stations, 12 distinct genre-based music communities, CBC Radio 2 and CBC Radio 3, plus content from the most knowledgeable music personalities and programmers from across the country, hundreds of concerts, playlists and more.

-30-

Media Contacts:

Polaris Music Prize media:

Joanne Settingington

Indoor Recess

(416) 884-4119

joanne@indoorrecess.com

Polaris Music Prize media (Quebec):

Magali Ould

(514) 994-6295

magali@polarismusicprize.ca

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS AN- NONCE CBCMUSIC.CA COMME COM- MANDITAIRE PRINCIPAL DU GALA 2015

Toronto, ON – Mercredi 16 septembre 2015 - Le Prix de musique Polaris a annoncé aujourd'hui **CBCMusic.ca** comme commanditaire du gala 2015, qui aura lieu le 21 septembre au Carlu à Toronto. Animé par **Fred Penner**, avec **Laurie Brown** (animatrice de l'émission The Signal à CBC Radio 2) qui couvrira l'arrière-scène aux côtés de **Melissa Hetu** (animatrice et productrice de BRBR sur les ondes de TFO), l'événement sera diffusé en direct sur le web par CBCMusic.ca via CBCMusic.ca/Polaris dès **19h50 ET (21h20 NT)**. Les artistes en prestation seront Alvways, Braids, Jennifer Castle, Tobias Jesso Jr., Buffy Sainte-Marie et Viet Cong. Découvrez, pour un temps limité, la liste de lecture intitulée « [Polaris Picks](#) » dès maintenant sur CBCMusic.ca. Elle présente la musique des 10 nommés les plus populaires des 10 dernières années, et autres contenus exclusifs.

Les moments forts du gala seront diffusés à l'émission **Canada Live** sur **CBC Radio 2 le lundi 28 septembre à 19h (19h30 NT)**, sur **CBC Radio One le vendredi 2 octobre à 14h (14h30 NT)** et

une fois de plus à l'émission ***Backstage Pass*** sur **CBCMusic.ca** le **vendredi 9 octobre à minuit(12h30 NT)**.

« Compte tenu de notre mission commune d'honorer et de présenter le meilleur de la musique canadienne, ce partenariat est une progression logique et naturelle pour le Prix », explique Steve Jordan, fondateur et directeur exécutif du Prix.

« CBCMusic.ca a été conçu pour connecter les amateurs de musique avec les artistes canadiens », nous dit Mark Steinmetz, directeur principal de la section musique à CBC/Radio-Canada. « Un partenariat avec le Prix de musique Polaris aidera à fortifier ce lien et à présenter à notre audience un choix encore plus vaste d'artistes talentueux provenant d'un bout à l'autre de notre pays. »

La période d'éligibilité pour le Prix de musique Polaris 2015 est du 1er juin 2014 au 31 mai 2015. La longue liste et la courte liste sont déterminées par un jury indépendant de 196 journalistes de musique, blogueurs et animateurs provenant des quatre coins du Canada. 11 personnes du bassin des 196 membres du jury seront choisies pour former le grand jury, qui déterminera le gagnant du Prix de musique Polaris le soir du gala.

Le Prix de musique Polaris offrira 50 000\$ à l'artiste ou au groupe ayant créé l'album canadien de l'année. Chacun des neuf autres artistes de la courte liste recevra 3 000\$, offerts par Slaight Music. Jugés uniquement sur le mérite artistique, sans aucune considération pour le genre musical ou les ventes d'albums, les gagnants antérieurs sont Tanya Tagaq (2014), Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy / Owen Pallett (2006).

Nous reconnaissons l'appui financier du gouvernement du Canada par l'entremise du ministère du Patrimoine canadien (Fonds de la musique du Canada) et des radiodiffuseurs privés du Canada.

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris, produit en association avec Blue Ant Media, est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense annuellement la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d'intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l'affiliation professionnelle ou l'historique des ventes, tel que déterminé par un jury de critiques musicaux. Polarismusicprize.ca

Suivez-nous sur:

Twitter: [@polarismusicprize](https://twitter.com/polarismusicprize)

Facebook: facebook.com/polarismusicprize

Youtube: youtube.com/polarismusicprize

Instagram: [@polarismusicprize](https://instagram.com/polarismusicprize)

À propos de CBCMusic.ca

CBCMusic.ca est le service canadien gratuit de musique en ligne qui connecte les Canadiens avec le meilleur de la musique canadienne et internationale, en plus de proposer des concerts et autres contenus. Simple et facile à naviguer, CBCMusic.ca offre aux amateurs de musique l'accès à 50 stations de radio en ligne, 12 communautés distinctes basées sur différents genres de musique, CBC Radio 2 et CBC Radio 3, en plus de contenus créés par les programmeurs et personnalités les plus renommés des quatre coins du pays, des centaines de concerts, des listes de lecture et plus encore.

Contact média Polaris - Québec

Magali Ould
magali@polarismusicprize.ca
514.994.6295

Contact média Polaris - Canada
Joanne Settingington
joanne@indoorrecess.com
416.884.4119

